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När läsåret 2006 slutar väntas antalet elever på Rågsvedsskolan som får god-
känt i kärnämnena sjunka till 55 procent. Det är en dramatisk förändring jäm-
fört med föregående läsår, och har sina specifika skäl.  
 Det är dock med oro som vi kan konstatera att det finns skolor i Stockholm 
där segregationen ökar dramatiskt och där en snabbt ökande andel av eleverna 
kommer från hem där svenska inte är modersmål och där många elever kom-
mer från en skolbakgrund som inte går att jämföra med sina jämnåriga skol-
kamraters.  
 Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt borgarråd: 

1. På vilket sätt vill borgarrådet konkret stävja utvecklingen på exempel-
vis Rågsvedsskolan i syfte att få fler elever att klara sin studiegång 
med möjlighet till vidare studier på lång sikt? 

2. Vilken syn har borgarrådet på möjligheterna att ge fler elever under-
visning på sitt modersmål i fler ämnen än språkstudier? 

 
Stockholm den 3 april 2006 
 

Henrik G Ehrenberg 


